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terecht'. Aan ziektebestrijding deed hij niet veel meer 

dan het stelselmatig zwavelen van zijn ramen. Oat 

voldeed. Van heidehoning zag hij na een paar keer 

slingeren definitief af. Onderwijl was zijn zoon Johan 

zijn hobby komen delen. Het een en ander leidde in 

de beginjaren '80 tot de bouw van een verenigingsstal 

in Halsteren door de VBBN-afdeling 'De Bijmoer'. Het 

is een educatieve stal geworden, uitgerust met een 

grote g lazen wand, wat instructie aan leerlingen van 

diverse scholen mogelijk maakt. Johan fungeert thans 

als voorzitter van deze afdeling (met 81 leden

vergaderingen achter de rug); Dirk neemt tot op de 

dag van vandaag het onderhoud aan tuin en stal voor 

zijn rekening, al moet hij daar wei 8 km. vice versa 

voor fietsen. 

56 De jaren '90 
- In Goes werd toen een lezing gehouden. Met zijn 

maat Rinus woonde Dirk die lezing bij. Het ging over 

(arnica's en over koninginnenteelt. Daarna was er een 

oprichtingsvergadering in Hontenisse. Het betrof een 

carnicabevruchtingsstation , nu bekend als Kreverhille. 

Hij raakte in de ban van de carnica . 'Je kon er met 

blote kont op gaan zitten. Ze stoken nie!' . Ze werden 

lid, regelden enkele volkjes en praatten uit de prive

stal van Fons van de Werf- destijds voorzitter van het 

bevruchtingsstation- een carnica moer los, die met 

de grootste zorg werd omringd en die gedurende 5 

jaar voor veel nakomelingen van hoge kwaliteit 

zorgde. Het omzetten van zijn vuilnisbakkenbijen op 

carnica's lukte niet meteen. Ook daarom volgde hij

met zijn zoon- een cursus in De Klinge in Belgie. In 

1996 deed hij voor het eerst in zijn Ieven examen na 

een degelijke wintercursus Selectie koninginnenteelt. 

Hij kan zich de diploma-uitreiking nog in details 

heugen. In ieder geval was er sprake van 'een 

bejaarde imker die niet vies was van moderniteiten in 

de imkerij'. Met steeds meer carnica's op zijn stand en 

Kreverhille in de buurt gaat het hem steeds 

makkelijker af. 'Het had me 20 jaar eerder moeten 

overkomen' . 

De toekomst 
'Wat het kost, kost het, maar het komend jaar wil ik 
ook nog eens Buckfastbijen hebben . lk zie niet meer 
zo goed, maar de koningin kan ik nog altijd vinden en 
zo af en toe zie ik ook nog eitjes. En anders mijn zoon 

Johan wei'. Hij is vast van plan Mia van der Heyden in 
St.-Hubert (zie Bijen 1 0-6-180) op te zoeken om daar 
wat koninginnen aan te schaffen. 
'Bijenhouden', zegt hij bij ons afscheid, 'is een ziekte'. 

Een slepende ziekte in zijn geval. 

maandblad voor imkers februari 2002 verenigingsnieuws 

ABTB 

Bij gepraat ( 4) 
Eric B!aukert 
De voorbereidingen voor onzc jaarvcrgadering op 2 maart 
a.s. in llotei1Restaurant 'De Zwaan·, Kerkstraat 2 te Raalte, 
aanvang 13.30 uur. zijn in gang gezet. De afdelingcn 
zullen binnenkort de uitnodigingen ontvangen. 
Aftredend is hct bcstuurslid G.J.B. Sprenkclder. Statutair 
kunnen aile alaelingen kandidaten aan het bestuur voor
dragen. Niettegenstaande dit feit doe ik namens het 
be tuur een beroep op de noordelijke afdclingcn waar
onder afdeling Twente, een kandidaat te stellen. 
Gelet op een goede voorbereiding en de keuzes welke 
voor de toekomst gemaakt diencn te worden vertrouw ik 
op een ruime vertegenwoordiging \an de afdelingen op de 
algemene ledenvergadering. Medc in verband met de in 
gang gezette veranderingen is het oorspronkelijke voor
nemen om het voorzitterschap na de vergadering over te 
dragen vooralsnog een jaar uitgesteld. 
• Het voorgenomen gezamenlijk bezoek aan de Floriade 
op zaterdag 25 mei is nog in voorbereiding, wij trachten u 
hie.·over in het maartnummer nader te informeren. 
· Wellicht onvoldoende belicht is dat het boek 'Be tuiving 
Land- en Tuinbouwgewassen door l [oningbijcn' van 
L.G.M. Hensels ook verkrijgbaar i bij de boekhandel. 
Uitgever Elsevier ISBN 90 5439 l 08 l (prijs E 22.46). 
• Op 5 december had het bestuur een open gesprek met 
dhr. Zevenbergen die als bemiddelaar de mogelijkhcden 
van ccn fusie danwel een samcn\\'erking onderzoekt. Aile 
aspecten zijn naar de mening van het bestuur ruim choots 
aan de orde geweest. Bij het schrijven van dit artikel was 
nog geen tussenrapportage ontvangen. In de Algernene 
Ledenvergadering zullen wij hierop terugkornen. 

ALV VBBN 23 maart 2002 
De Algemene Ledenvergadcring wordt gehouden op 
zaterdag 23 maart in het Congresgebouw van hct 
Wageningen lnternationaal Congrescentrum (WICC), 
Lawickse Allee II te Wageningen, aan ang I 0.00 uur. 
Vanaf 09.30 uur ontvangst met kofTie. 

Agenda 
1. Opening door de voorzitter. dhr. Dick Yunderink 
2. Overdracht voorzitterschap aan de nieuwe voorzitter, 
dhr. Jos Plaizier 
Yerkiezing van de nieuwc voorzitter heeft plaatsgevonden 
tijdens de AL V van 29 september 200 1. 
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3. Notulen ALV 29 september 200 I (bijlage*) 
4. Mededelingen en ingekomen stukken.Onder andere 
stand van zaken fusiebesprekingen 
5. Verkiezing hoofdbe tuur 
- In de vo lgende vacatun:s moet worden voorzien: 
a. door het a Ftreden en reglementair niet meer herkiesbaar 

zijn van mw. Catherine Reker 
b. door het aftreden en reglementair niet meer herkiesbaar 

zijn van dhr. Henk v.d. Brock 
c. door het aftreden en reglementair niet meer herkiesbaar 

zijn van de voorzitter dhr. Dick Vunderink en het 
doorschuiven van de ecretaris, dhr Jos Plaizier naar het 
voorzitterschap 

d. door het verstrijken van de eerste driejaartermijn van 
diu. Henk van der Scheer.Dhr Henk van der Scheer 
stelt zich herkiesbaar voor een tweede termijn. 

Momentee l zijn de kandidaten voor de opvolging nog niet 
bekend. !-let Hoofdbe tuur vertrouwt erop datu ruim voor 
de komende ALV de namcn en anlecedenten van de 
nieuwe kandidaten zult ontvangen 
6. Afscheid van de vertrekkende be tuursleden: 
mw. Catherine Reker, dhr. Henk v.d. Broek en dhr. Dick 
Vw1derink 
7. Jaarver lag 200 I (bijlage*) 
8. Beleidsplan 2002 (bijlage) 
9. Financicle jaarstukken 2000/200 I (bijlage) 
- Vragen over de financiele stukken dienenuiterlijk 14 dagen 

voor de vergadering sclu·iftelijk te worden ingediend. 
I 0. Commissie azien Boeken 
- Verslag van de commissie 
- (Her)-benoeming !eden van de commissie 
I I. Begroting 2001 /2002 en mee1jarenraming VBBN 

(bijlage) 
- Opmerkingen over de bcgroting dienen uiterlijk 14 

dagen voor de vergadering schriftelijk te worden 
ingediend. 

12.l-let maandblad Bijen 
Toelichting door de redactie 
a. lmkerfo~um 
Toelichting door mw. R van der Zee 

13. Rondvraag Bij voorkeur vragen chrifte lijk indienen 
tijdens de pauze. 

14. Sluiting om 12.30 uur 

1iddagprogramma 
Vanaf 13.00 uur wordt u de mogclijkheid geboden de lunch 
met koffie/thee te nuttigen in het Bijenhuis. Een lunch
pakket a € 2, 70 kunt u reserveren via tel: 0317-422422, 
fax 0317-414280 of E-mail: vbbn@ vbbn. nl 
Na de lunch wordt vanaf 14.00 uur, eveneens in het 
Wl C, een tweetal lezingen gegeven. 
Het programma zal u tijdig worden toegezonden. 

Hoe komt u bij het 
Congrescentrum WICC/IAC? 
adres: Lawickse Allee II te Wageningen 
Openbaar vervoer: 
- Vanafstation Arnhem: Midnet bu 50,80 en 8 1 (resp. 

richting Utrecht. Amersfoort en Utrecht) 

- Vanaf station Ede/Wageningen: Mid net bus 83 en 84 
- Vanafstation Rhenen: Midnet bu 50.80 en 81 (richting 

Arnhem) 
Voor aile bussen geldt: halte WICC/IAC 
De treintaxi brengt u vanaf tation Ede/Wagen ingen tot 
voor de deur van het Congrescentrum. 

Met de auto: 
-Via N225 vanaf Rbenen/Breda (A 15 ), I e kruispunt met 

verkeerslichten (links Kortenoordallee, rechts Costerweg, 
rechtdoor Lawickse Allee), recht oversteken en direct de 
ventweg aan uw rechterhand nemen, na 200 m parkeer
ruimte IAC aan uw rechterhand. 

- Als u bet terre in van het Bijenhuis verlaat gaat u rechts
af. bij de verkeer lichten rechtdoor (Nijenoordallee). 
Deze weg volgen tot tweede verkeers licht (u rijdt tegen 
het Agrobusinesspark aan), linksaf de Kortenoordallee 
op, doorrijden tot bet tweede verkeer Iicht (rechtsaf is 
richting Rhenen). U slaat hier linksaf richting Centrum. 
meteen de ventweg aan uw rechterhand inrijden, na 200 
m parkeerruimte lAC. 

- Vanaf Ede (A 12) richting Wageningen rijden, op het 
kruispunt (verkeerslichten) met de Nijenoordallee (links 
Restaura nt · Het Ge prek ') rechtsaf slaan. Zie verdere 
aanwijzingen hierboven vanaf 'Nijenoordallee' . 

- Vanaf rnhem/Nijmegen: bij het vi rde verkeers licht 
(Forddea ler VanderKolk) linksaf richting centrum en 
meteen weer rechts. 

a) op het parkeerterrein rechts meteen parkeren, volg het 
voetpad over de gracht naar bet WlCC/ IAC; 
b) voorb ij Schouwburg Junushoff rechts (links 
Postkantoor) rechtsaf, einde weg weer rechts, na ca. 100 
m rechts parkeerruimte W lCC/lAC. 

Van het Hoofdbestuur 
Samenwed<ingsverband VBB en Universiteit trecht, 
Afdcling Bijenonderzoek 
Eerdaags wordt een amenwerking overeenkomst gesloten 
tussen de VBBN en de afdeling Bijenonderzoek van de 
Universiteit Utrecht. 
De belangrijkste doelstelling van de samenwerking is de 
instandhouding, het beheer en gebruik van de bijenstal 
van de niversiteit op het Uithofcomplex. 
In het jaar 2002 za l de bijenstal door de afdeling Bijen
onderzoek worden gebruikt voor onderzoek door de 
studenten van het tweejarige International MSc Programme 
Tropical Bees and Beekeeping in Tropical Climate en 
voor cursussen die voornamelijk voor de internationale 
studenten worden g geven. 
De VBB za l van de bijenstal gebruik maken voor het 
geven van de zes praktijkmodulen van de 8-op leiding 
Leraren Bijenteelt. 
Drie stafmedewerkers van de afdeling Bijenonderzoek 
zullen het beheer van sta l en bijenvolken op z ich nemen. 
Voor de wat langere termijn zijn er meerdere ideeen om 
binnen het samenwerkingsverband te realiseren. Zo 
worden plannen o ntwikke ld om gezamenlijk een Studium 
Generalum te organiseren. waarbij zowel medewerkers 
van de universiteit als ge·interesseerde buitenstaanders een 
lezingencyclus kunnen bijwonen over de laat te stand van 
zaken van het (internationale) bijenonderzoek. 
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Voor de VBBN wordt gedacht aan het gebruik van de 
bijenstal en facilitcitcn van de universitcit bij het or?ani
seren van bijenreeltcursussen en studiedagen over biJen
gezondheidszorg en koninginnenteelt. Yoor de YBB.N i 
het van belang om in samenwcrking met de umversiteJt 
voor cursussen en studiedagen gebruik le kunnen maken 
van een bijenstal in het centrum van het land. 
Jos Plaiziet; lid Hoofdbestuur 

Verslag Algemene 
Ledenvergadering 2001 
Gehouden op 29 september 200 I in Wageningen. 
Aanwezig: fgevaardigden van 75 subverenigingen en 7 
118-leden 
Opening doot· de voorzitter 
De voorzitter heet de aanwezigcn op deze door de MKZ
crisis in het voorjaar uitge telde vergadering van harte 58 
welkom en bed:mkt de aanwezigen door het besluit tot dit 

- uitstel door allen v.'erd gerespectcerd. De oorzitter vraagt 
een minuut stilte om de overledenen te herdenken. 
lngevoegd worden de agcndapuntcn: 
• bij punt 7 'Be luit garantie Floriade 2002' 
• tussen punt 6 en 7 'Onderscheidingen' 
Mededelinoen en ingekomen stukken 
• chierm;;mikoog: Het conOict is in der minne geschikt. 
E r is meer dan 120.000,- bijeengebracht. !-let wachten i 
nu op de bouwvergunning. 
• lntratuin: De actie was een groat ucce . We hopen 
volgend jaar weer ia 1ntratuin een actie op te ktumen 
zetten. Oproep: doe mee. Het IS de mamer om meer 
bekendheid te geven aan de imkerij en een !an te breken 
voor drachtplanten. Mw. Reker erzoekt degenen die hun 
enquete nog niet hebben ingeleverd. dit alsnog naar 
Intratuin of naar het Bijenhuis te sturen. 
• lmkerforum: D Zoemlijst is door mw. Romee van der 
Zee tot een mooier 1nternetmedium ontwikkeld: het 
Imkerforum, dat op haar aanbod door ons is overgenomen. 
De webredactie i nog niet benoemd. Doe! van het 
1mk rforum: informatieverstrekking en communicatie 
voor VBB '-!eden. De vergadering stemt in met overname 
van het lmkerforum. 
Fi nanciele jaarstukken 1999/2000 
De balans is door de vergadering geaccepteerd. Yo rig jaar 
is po itief afge loten. De contributie za l ge·indexeerd 
worden . Handel heeft een eigen vermogen van I 130.000,
opgebouwd. 
• Commissie azien Boeken 
De commis ie gaat akkoord met de stukken. Penning
meester en be tuur worden gedechargeerd. 
De verkoop van de CO-rom loopt wat rustiger dan 
erwacht. De nominale inleg is terugbetaald. De heer 

Meijeraan treedt afal commissielid. Hij wordt opgevolgd 
door de heer Martin v.d. Heiden uit Beekbergen. 
De vergadering stemt d.m.v. applaus in met zijn aanstelling. 
Onderscheiding 
Voor<>esteld wordt Anneke van Heest te onderscheiden 
mel l~et erekorfje. Zij is heel vee! jaren binnen de ver
eniging actief gewcest met name in het onderwijs. Sinds .. 
1978 is zij bevoegd leraar Bijenteelt en sindsdien heeft ZIJ 
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vele cursuss n geg ven met aanstekelijk enthousiasme. 
Ook is zij lid gewecst van de commissic Ziektebe n·ijding. 
Met groot applaus betuigt de vergadering instemming. 
Begroting 2000/2001 en meerjarenraming YBBN 
Het ledenaantal daalt met ca 2% per jaar. De kosten voor 
het maandbl.ad zijn Iicht gestegen. Verdere kosten blijven 
ongeveer gelijk. Er is een kleine wins! behaald. Na 2003 
zal de contributie omhoog moeten. 
• Garantiestelling Floriade: Piet Hooyman namens de 
commissie Floriade: sinds juni 1998 I open de 
voorbereidingen voor een bijenpaviljoen op de Floriade 
2002. 1-let thema za l zijn : ·verwondering'. In eerste 
instantie konden we het geld niet bijeen krijgen. 
Uiteindclijk bood de Bloemenveiling Aal meer de 
helpende hand. later vergezeld door hct Schipholfonds en 
de Floriade zelf. Eind oktober 200 1 zal de beplaming 
door de Ambrosiushoeve worden aangelegd. Er za l een 
website worden opgezet. Aan bedrijven zullen 
relatieda<>en worden aangeboden . De Floriade blijft 190 
dagen op~n. Er zijn amb;ssadeurs nodig. waarvan een 
dee! de Engelse taal moet beheersen i.v.m. buitenlandse 
bezockers. Tekort in de bcgroting bedraagt fl5.000,-. Dit 
zal uit verkoop en sponsoring tijdens de Floriade moeten 
komen. Met app lau stem! de vergadering in met een 
voorge telde garan tie voor deze I 15.000,-. 
Yerkiezing hoofdbestuur 
De vergadering applaudisseert instemmend met bet de 
aanstelling van Marcel Simon. 
lnstemming ook voor de verlenging van een jaar van de 
ambtstermijn van Catherine Reker en de derde termijn 
van Kees Bos. 
Dick Vunderink heeft in maart 2002 drie termijnen vol
gemaakt en za l aftreden. A Is opvolger word! voorgesteld: 
Jos Plaizier. Er hebben zich geen andere kand1daten. Dick 
Vunderink wijst erop dat in maart 2002 Jos Plaizier al 
drie jaar bestuurslid is. l-lij kan nog twee termijnen van 
drie jaar het voorzitterschap vervullen. 
Jos Plaizier belooft de nieuwe koers voort te zetten, waar-
bij zich 2 aspecten voordoen: . . 
1) bestuursoverleg met overheid en landbouworgamsaties 
over bijvoorbeeld behoud drachtwei en genetische modifi
catie. Jos Plaizier meent dat contacten met natuur- en 
milieuorganisaties met grote spoed moeten worden opgezet. 
2) binnen het hoofdbestuur: het ombouwen van doelstel
ling naar belangenbehartiging van onze !eden. Er is een 
lijn ingezet en deze za l worden doorgevoerd. Er zu ll en 
commissie . werkgroepen en projecten worden opgezet. 
De vergadering gaat per acclamatie akkoord met de 
benoeming van dhr Plaizier. 
Catherine Reker en Henk v.d . Broek zullen volgend jaar 
aftreden. Er wordt een dringend verzoek gedaan naar 
geschikte HB-Ieden. Een profielschets kan via het YBBN
secretariaat verkregen worden. 
Het maandblad Bijen 
Marleen Boeijan , hoofdredacteur, stelt bet volledige 
redactieteam voor. 
lnzenders van kopij worden verzocht 6 weken voor de 
verschijningsdatum hun kopij in te leveren. Uit een 
grafische voorstelling blijkt dat over het onderwerp 
imkeren het meest gepubliceerd wordt. 
Be leidsplan 2001 
Onderwijs ligt op schema; bijengezondheidszorg, met 
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name AV8, kost veel energie; verbetering bijenweide ligt 
op schema; tockomst van de bijenhouderij loopt; PR & 
voorl ichting blijft iet achter; nola ligt niet op schema. 
BiJengezondheidszorg 
De aanwezigen hebben allen een publicatie over spuil
schade + bijsluiter, verzorgd door 1-lenk v.d. Scheer, 
ontvangen. In Bijen zal een publicatie komen over de 
toelating van mierenzuur. We moeten van het principe 
uitgaan, dat we van chemische naar biologische producten 
toe moeten. Mierenzuur is echter nog wei acceptabel. Het 
ministerie heefl echter toelatingsvoorwaarden gesteld: 
Mierenzuur kan aileen op rccept van een dicrcnarts en 
gemaakt door een apotheek worden toegelaten. Wij 
moeten deze voorwaarden formcel volgen. Een dierenarts 
in Diessen is bereid recepten op verzoek aan te reiken. 
Kosten per recept: 6, 13 euro (f 13 ,50). 
AVB slaat gemiddeld 3 x per jaar toe. Het beleid van de 
overheid verandert. De bijenhoudcrij zal zich maximaal 
voor preventie moeten inzetten. De RVV is 
vcrantwoordelijk voor ruiming. Henk v.d . Scheer stelt 
voor een AV8-fonds uit de reserves in te riehten van 
/25.000,-, aan te vullen met een jaarlijkse bijdrage per 
imker van f 1 ,-. De vergadering teml met dit voorste l in. 
Fusie 
Van aile fusiedeelnemer hceft de VBBN de mee te !eden. 
War gebeurt er als we niet fuseren? Met e lkaar staan we 
sterker. Nog sterker worden we samen met andere 
natuurorganisaties en de overheid. Een stap in die richting 
zetten zou nog meer perspec tief bieden. Dhr. 
Zevenbergen van NFO i bereid de Ieiding in her 
fusietraject op zich te nemen. 
I) Organisatie tructuur na de fusie: 
Kringen zouden themagroepen "'1lnnen zijn, die spontaan 
uit een afdeling ontstaan. 
2) Stemrecht, verkiezingen en vorming groepen na de 
fusie: De tenwerdeling naar grootte van de subvereniging 
behoudt dezelfde structuur. 
3) Financien: Her personeel van het 8ijenhuis zou in 
dienst komen van de nieuwe vereniging. Het 
restvcrmogen zou in een stichting kunnen worden 
bewaard. 
4) Handel:Het 8ijenhuis hcert een gemiddelde win t over 
de afgelopen jaren van f I 0.000,- dit za l in de toekomst 
f 15 .000.- worden. Het pand is getaxeerd op f2,2 miljoen. 
Het 8ijenhuis za l eigendom van de nieuwe vcreniging 
worden. 
Na de fusie zullen aile !eden gezamenlijk het nieuwe 
bestuur kiezen. Het lidmaatschap za l niet duurder zijn en 
de rechten zullen niet gewijzigd worden. 
De vergadering stemt d.m.v. applaus in met het voorstel 
van de voorzitter om op de ingeslagen weg door te gaan 
met de fusieplannen. 
Rondvraag 
De mierenzuur- en ij azijnflessen zu llen van 
ei ligheid doppen worden voorzien. 

De afgevaardigden van de 2 zuidelijke bonden en de 
A8TB spreken hun dank uit voor de uitnodigi ng en 
wensen de aan taande voorzitter, Jos Plaiz ier, succes toe. 
Zij verh·ouwen op een goede samenwerking. 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 13.00 uur. 

ZLTO 

Z LTO 
Van de Bestuurstafel 
J. Beekman 
Hcl volta II ige Bondsbestuur vergaderde op 19 december 
200 I in hct huis van de ZLTO Spoorlaan 350 te Til burg. 
Opening: De laatste vergadering van her jaar 200 I met, 
zo als gewoonlijk, een vo lle agenda. De voorzitter staat 
stil bij de ziekte van de heer D. Vunderink. voorzitter van 
de coll ega 8ijenteeltorganisatie VBB . Het 8ondsbestuur 
wen them en zijn familic vee! sterkte toe. 
Notulen Bestuursverga dering d.d. 7-ll-2001 
De notulen zij ongewijzigd vastgesteld en ondertekend. 
ln gekomen stukken en mededelingen 
Ook nu weer zijn er weer verschillende sittkken op het 
secretariaat binncn gekomen die behandeld dienen te 
worden door het bestuur. De secretari maakt een se lectie. 
De voorzitter doet verslag van de Honingcommissie 
gehouden te Wageningen. Op de agenda van deze 

ergadering tonden de vo lgende punten die behandeld 
zijn: 
- Evaluatie bijscholing Honingkeurmeesters te Heumen. 
- Actual iseren en het afstemmen van de keuringseisen en-

normen voor propolis en was. 
- De cursus Hon ingkunde en het cursu bock. 
- Boze brief honingkeunneester/imker uit Zwartsluis. 
- Vlechtwerk keuringsei en en normen. 
- Uittrcksel uit de B;drijfsraadvergadering te Wageningen. 
- De kilometervergoeding voor de !eden werkgroep 

onderzoek 8ijenhouderij/ PPO zijn vastgesteld op f0,60 
of 0,27 euro/km. 

- Bevruchtingstation te Schiermonnikoog. In de erdere 
atl1ande ling va n de bouwvergunning is vertraging 
ontstaan. De gemecnte heeft de bouwplannen afgekeurd. 
Verder overleg is noodzakelijk. Voor de commiss ie 
'Schier' wordt een voorzitter gezocht. 

-A Cursusboek bestui ing 
- 8 Drachtplantengids. 
Wat A betreft moet de financiele afhandeling nog verder 
bekeken worden en door de 8edrijfsraad goedgekeurd . De 
niet verkochte boeken die nog in het 8ijenhuis te 
Wageningen aanwezig waren zijn door de 
8ijenteeltorganisaties naar rato overgenomen. Deze 
boeken kunnen door belangstellenden gekocht worden, 
inlichtingen bij de secretariaten van de organisaties. 
8 : zal op CO-rom gezet worden en belangstellenden voor 
deze map kunnen de CO-rom t.z.t. bestellen en de onder
delen via een PC afdrukken. Er i voor een losbladig 
systeem gekozen in verband met het uitwisse len van 
nieuwe gegevens. 
- Bestuivingsregeling 2002. 
Zie e lder in dit nummer. 
Door de secretads: 
-De ac tielijst is doorgenomen en waar nodig aangepast. 
- Zaken zoa ls het uitreiken van decoraties en degelijke 
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